
Motion till kommunfullmäktige: 

Inrätta område för stadsodling vid Knalleland 
 
Ett område mellan Folkungagatan och järnvägen, vid gångtunneln mellan Norrmalm och 
Knalleland, har tidigare använts för odling och för uppförande av något som närmast kan 
kallas för inofficiella kolonilotter på mark som tillhör staden. Personligen har vi uppskattat 
detta eftersom det enligt oss har bidragit till att levandegöra ett område som inte används till 
något annat och som av en del boråsare uppfattas som otryggt.  
 
Tidigare i sommar kunde man vid området läsa anslag från Tekniska förvaltningen som lät 
meddela att området skulle återställas och odlingarna tas bort, då marken tillhör alla boråsare. 
På ett principiellt plan är sannolikt förvaltningens agerande inte felaktigt, men vi tycker ändå 
det är tråkigt när man inte tar tillvara på initiativ som växer fram bland boråsarna. 
 
Istället för att bara ta bort något som vi tror många har uppskattat är det mer konstruktivt att 
ersätta det med något bättre. Ett område för stadsodling på platsen som kommunen inrättar 
skulle kunna tillgängliggöra området för fler och samtidigt bidra till liv och glädje i en del av 
staden där det behövs mer rörelse.  
 
 
Med anledning av ovanstående föreslår vi: 
 

- Att ett område mellan Folkungagatan och järnvägen, vid gångtunneln mellan 
Norrmalm och Knalleland, inrättas för stadsodling. 

 
 
Borås, 2019-08-19 
 
Stefan Lindborg (V) och Peter Wiberg (V) 

 


